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országgyűlési képviselő

írásbeli választ iEénvlő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
felténni Dr. Fazekas Sándor Vidékfejlesztési Miniszter Urhoz :

„Mi avéleményük a FÖMI Mezőgazdasági Távérzékelési Kutatási és Fejlesztési Osztálya álta l
készített kutatásokról, melyek által lehetőség nyílik a parlagfűvel fertőzött területek

feltérképezésére? ”

Hamarosan újra beköszönt a parlagfű-szezon, mely kapcsán számos teendő vár a különböző
hatóságokra . A hatékony parlagfű elleni küzdelemhez elengedhetetlen lenne első lépésben, hogy a
parlagfűvel szennyezett területek feltérképezésre kerüljenek, mely többféle módon történhet, így
például parcellaszintű beazonosítással, helikopteres felderítéssel vagy akár távérzékeléssel. Az
utóbbit a Földmérési és Távérzékelési intézet végzi, mely kapcsán engedje meg, hogy a következ ő
kérdésekkel forduljak önhöz:

Milyen módon támogatja a magyar állam a Földmérési és Távérzékelési Intézetet, különö s
tekintettel a parlagfű feltérképezésével kapcsolatos tevékenységüket ?
Mi a véleményük a FÖMI Mezőgazdasági Távérzékelési Kutatási és Fejlesztési Osztálya
által készített kutatásokról a parlagfűvel fertőzött foltok kimutatása kapcsán?
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